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Vragen van het lid Aptroot (VVD)
aan de minister van Verkeer en
Waterstaat over het bericht
«Geen boete bij lichte
snelheidsovertreding». (Ingezonden
29 januari 2010)

1
Kent u het artikel «Geen boete bij
lichte snelheidsovertreding»?1

2
Deelt u de mening dat politieoptreden
gericht moet zijn op het verbeteren
van de verkeersveiligheid? Zo nee,
waarom niet?

3
Herkent u de opmerking van de in het
artikel genoemde docent van de
Politieschool dat draagvlak voor
politieoptreden vermindert als kleine,
onbewuste verkeersovertredingen
worden beboet, terwijl tegen
gevaarlijke verkeersdeelnemers niet
wordt opgetreden?

4
Wilt u opdracht geven op te treden
tegen gevaarlijk gedrag van
verkeersdeelnemers in plaats
van het concentreren op
snelheidsovertredingen van enkele
kilometers?

1 Algemeen Dagblad, 28 januari 2010.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Albayrak (Justitie) (ontvangen
19 februari 2010)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid
Aptroot (VVD) over het bericht «Geen
boete bij lichte snelheidsovertreding»
(ingezonden 29 januari 2010) niet
binnen de gebruikelijke termijn
kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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